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Twee jaar geleden hoorden we geregeld dat er op de  
achterste gedeelten van het beursterrein minder  
bezoekers kwamen. Daar stonden wat kleinere expo-
santen en die trokken gewoon zelfstandig niet zoveel 
publiek. Nu is er meer voor een mix gekozen: grote 
stands staan over het hele terrein verspreid. Zo is de  
toeloop naar die kleinere stands ook meteen groter,  
denken we. 

Ik ben altijd al een grote voorstander geweest van het 
samenvoegen van beide beurzen, dus ik ben blij dat dat 
nu is doorgezet. Sowieso is het voor exposanten lastig 
om ieder jaar iets nieuws te brengen en dat hoeft nu dus 
ook niet. Bovendien kun je nu de kosten als standhouder 
ook wat meer spreiden. Dat scheelt ook weer.

Wat heel belangrijk is en wat vooral de laatste jaren 
steeds belangrijker wordt: de relatie aangaan met je klant. 
Op de beurs kun je gewoon relaxed een kopje koffie met 
elkaar drinken, zonder dat het meteen om een verkoop 

gaat. Een vakbeurs is tegenwoordig echt een relatiebeurs. 
Ja, en of je écht een verkoop haalt vanwege de beurs? 
Dat is maar de vraag. 

Maar je kunt wel de mening peilen, aanhoren hoe de 
mensen vanuit de branche denken. Ik denk dat wij in 
Nederland ook echt wel de behoefte hebben aan zo’n 
beurs, om de doelgroep te ontmoeten. En tot nu toe lukt 
het nog steeds goed om de bezoekers te trekken. Ieder 
jaar zorgen we weer voor verbeteringen, met een mooi 
programma. Dat is dit jaar niet anders, het wordt vast 
weer een mooie week met elkaar.
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Vergeleken met de vorige keer, de eerste maal dat beide beurzen samen werden gehouden, zijn er 

veranderingen doorgevoerd. Daar hebben wij als stuurgroep ook een aandeel in gehad. 
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‘Meer spreiding zorgt voor beter 
bezoek voor iedereen’


